
Referat FAU-møte. Kampen. 05.12.2024 
 
Personalrommet 2. etasje, Kampen skole 
 
Saksliste  

 
Tilstede:  
1A X 1B X 1C  
2A 2B X 2C  
3A X 3B X 3C X 
4A X 4B X 4C  
5A X 5B X 5C  
6A X 6B X 6C  
7A 7B X 7C X 

 
1. Praktisk 

a. Mulig å fylle listene våre helt? Manglende representanter. Telefonnummer.  
 

Det ble samlet inn telefonnumre. Forslag om å opprette Spond-gruppe for 
FAU, for enklere kommunikasjon internt i FAU. Vedtatt. 

 
2. Kort gjennomgang forrige møtes referat. 

a. Kommentarer fra forrige møtes referat. 
 
 Nei. 
 

3. Driftsmøte 11. November. 
a. Briefing: 

  
Representant for foreldre i driftsmøte sendte FAUs bilder av ting som bør 
utbedres. Det skal også tas opp på neste møte i driftsstyre.  
Et ønske om at foreldrerepresentant i driftsstyret kan delta på FAU-møtet 
etter neste møte.   

 
Insendte saker: 
 

4. Innsendte saker: 
 

a. Mangel på informasjon ut til foreldre om klassemiljø, uønskede hendelser 
som vold. 
Foreldre må få vite om disse.Vårt inntrykk er at personvern blir brukt for å 
tilbakeholde informasjon.  Vi mener det er utrolig viktig at alle foreldre får 
informasjon om klassemiljø og hvilke tiltak skolen setter inn. Vi mener også at 
hvis skolen tar initiativ til at denne informasjonen sendes ut når det har skjedd 



alvorlige hendelser, kan det føre til mindre misforståelser og usikkerhet. Vi har 
forståelse for vanskelige situasjoner i klasserommet og foreldre bør støtte opp 
om lærer og skolen i en krevende situasjon og være en samarbeidspartner. Men 
det er vanskelig hvis vi ikke får tilliten til å motta informasjon som vedrører våre 
barn. Hvordan stiller skolen seg til dette? Hvordan oppleves det i andre klasser 
(FAU)?  
 

  (Samtale med assisterende rektor, Bente Vik) 
 

– Fra rommet: Det har vært opplevelser at lærere har vært bunnet av 
taushetsplikt/personvern, og derfor ikke har fått informert klassen før.   
 
Vik: Ledelse, lærere, assistenter og andre voksne er ute før skolestart og i alle 
friminutt. Vi sender også  ut informasjon om det er konkrete saker vi arbeider 
med i enkeltklasser.  
 
– Fra rommet:  Det har vært noen ganger hvor det ikke har vært delt informasjon 
fortløpende i stor nok grad. Da har man kanskje blitt overrasket over hvordan en 
situasjon har vært. 
– Hadde vært fint om ledelsen hadde sett på en linje for hvordan å dele info, 
og samtidig beskytte personvern. Er eksempler på klasser hvor vi har bedt om 
informasjon, fordi det kan bli ryktespreding etc. om informasjon bare kommer 
gjennom barna. Så enkle ting som informasjon om tiltak, ekstralærere som 
er satt inn etc. Foreldre vil gjerne støtte opp om lærere. Så det er nok også fint 
for lærere. Det er behov for oppdatering, både om det er positiv eller negativ 
utvikling i en klasse. Men vi er som foreldre ofte i mørke om hva som skjer i 
klasserommet. Skolen må hjelpe lærerne til å finne ut hvor mye de kan si, så de 
kan formidle uten å gå på bekostning av personvern etc. 
 
Vik: Vi informerer om pågående arbeid og bemanning i klassene etter behov. 
Men vi tar gjerne dette med oss tilbake.  
 
– Fra rommet: Noen barn forteller mye i hjemmet, dvs. At noen får mer 
informasjon om en sak, og at det blir gitt et feil inntrykk av saker gjennom barnas 
blikk. Det virker som om det er stor interesse blant oss foreldre om å bidre, og 
derfor ønsker man mer informasjon.  Hva er støtte og prosedyre, som kan gjøre 
at lærere kan føle seg bundet?  
 
Vik: Det er veldig fint at dere bryr seg på denne måten. Dette er en kontinuerlig 
prosess.  

 
 

b. Er det interesser for å søke Sparebankstiftelsen - arealer for fysisk lek 
Er det flere i FAU som kan tenke seg å være med på å søke midler til 



Sparebankstiftelsen for forbedring av arealer for fysisk aktivitet? For eksempel 
buldrevegg i ubrukte kjellerareal eller har andre ideer? Utbedring gymsalen? 
 
Det er mulig å søke til forprosjekter etc. Skal vi opprette en gruppe som vil 
jobbe med dette? 
 
Kommentarer fra rommet:  
– På Bøler skole var det Sparebankstiftelsen som støttet skatepark.  
– Det kan også være så enkelt som å sette inn nye bordtennisbord. 
– Det kan være aktivitetsrom som kan være åpent etter skoletid. 
– Utfordring at noen ting krever at det er voksne tilstede etc. Finnes det ting som 
ikke krever så mye i ettertid.  
– Bør man koble inn miljøarbeiderne på skolen? De vet godt hva som kan være 
til nytte på skolen. 
– Kan man holde noe i samarbeid med andre aktører (Røde kors, Forward)?  
– Ting som er uavhengig av skolebygget er det mulig å søke penger om, mer 
komplisert rundt selve byggene.  
– Kan dette være et av FAUs hovedprosjekter 2025. Og kunne vi invitert 
sosialarbeidere (og evnt. Forward) til FAU?  
– Det bør være både for små, og store. De store har ofte få ting å gjøre.  
– Hva er situasjonen for fotballbanen ved skolen? Er det et areal det er mulig å 
gjøre noe med Sparebankstiftelsen.  
 
NB: I forrige gang vi søkte Sparebankstiftelsen søkte vi om uteleker, men fikk 
beskjed om at utstyr var utenfor stiftelsens område. Dette er det skolen som har 
ansvar for å gjøre.  
  
Det er rådgivere man kan ringe og snakke med i Sparebankstiftelsen. Tre frister i 
året for større prosjekter. Løpende utdeling til mindre ting.  
 
AVGJØRELSE: FAU oppretter egen undergruppe for dette. (Sharzad, Irina, 
Ellen, Astrid). 

 
 

5. Trivselsundersøkelsen (Presentasjon av assisterende rektor) 
 

Vi er strålende fornøyd med resultatene, og fortsetter å jobbe i samme retning. Vi 
jobber mye med å bygge fellesskap og tilhørighet.  
 
Det var et ønske fra FAU om at skolen publiserer resultatene på hjemmesiden, 
men det har skolen ikke mulighet til.  
 

6. Sette styret for FAU Kampen. 
a. Vi må sette styret for FAU Kampen. Samt inføre rutine for våre arbeider. 



Møtereferatet mangler siste valgte. 
 
   LEDER: Bjørnar Haugen 
   NESTLEDER 1: Signe Aareth Loe 
   NESTLEDER 2: Imran Asran 
 

7. Andre saker. 
a. Garderobeplass: Det er dårlig garderobe-plass for en del klasser. Flere klasser 

må rotere på å være i garderoben for å få det til å fungere. Er det mulig å få mer 
plass til garderober? Dette bør spilles inn til skoleledelsen. 

b. Innspill: Det virker å være foreslått kutt i bydelen i en del tilbud for barn og unge i 
bydelen. Barnepopulasjonen i Gamle Oslo er stabil, andelen eldre øker. Derfor 
flyttes det ressurser fra barn til eldre. Forslaget er å kutte mye i forebyggende 
tiltak. Åpningstider på klubbene? Bør FAU uttale seg om dette? 

c. Det har tidligere vært et ønske å få salto-koordinator (som jobber opp mot 
forebyggende tjenester, utekontaktene, politi etc.) inn på foreldremøter. Bør FAU 
ta initiativ til dette? F.eks. en temakveld, for foreldre på mellom og eldste trinn 
(4.-7. trinn?) om hvordan de opplever miljøet i nærområdet. 

d. Kveldsravning: NB! FAU-representanter må huske på å minne sine klasser 
om når de har kveldsravning! (På Fotballhuset på Kampen kan man få gratis 
kaffe når man ravner). 

 


